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OB Č IN A   POL JČA N E  

Bistriška cesta 65,  2319 Poljčane 

Komisija za okolje in prostor Občinskega sveta Občine Poljčane 

 

 

Številka: 032-0002/2014-19(203) 

Datum:   07.11.2019 

 

I Z V L E Č E K   Z A P I S N I K A  

5. redne seje Komisije za okolje in prostor Občinskega sveta Občine Poljčane, 

sreda, 06.11.2019, ob 15:30 uri v prostorih Občine Poljčane 

 

 

Prisotni: Boris KODRIČ, Vladimir GANZITI, Robert MAJER, Janez ŠABEC, Vlado 

PODVRŠNIK, Nataša DVORŠAK, Dušan MOŠKOTEVC, Maksimiljan TRAMŠEK 

 

 

PREDLAGANI DNEVNI RED: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Potrditev dnevnega reda 

3. Potrditev zapisnika 4. redne seje Komisije za okolje in prostor 

4. Predlog »Potrditev cen storitev izvajanja javne službe ravnanje s komunalnimi odpadki na 

območju Občine Poljčane – Komunala Slovenska Bistrica« 

5. Diskusija o NUSZ 

6. Vloge VO ter vloge občanov 

7. Razno 

 

K1 

Seje so se udeležili štirje člani Komisije za okolje in prostor Občinskega sveta Občine Poljčane, 

Vilijem kadilnik je bil opravičeno odsoten.  Na seji sta bili prisotna tudi Vlado Podvršnik in Nataša 

Dvoršak,  predstavnika občinske uprave Občine Poljčane in Maksimiljan Tramšek ter Dušan 

Moškotevc,  predstavnika Komunale Slovenska Bistrica. 

 

K2 

Člani so soglasno potrdili predlagani dnevni red 5. seje Komisije za okolje in prostor Občinskega 

sveta Občine Poljčane. 

 

K3 

Člani  komisije so soglasno sprejeli vsebino zapisnika 4. redne seje, opozorili so na napako datuma 

zapisnika, ki jo je potrebno popraviti. 

 

K4 

Gospod Maksimiljan Tramšek, v.d. direktorja Komunale Slovenska Bistrica v uvodu predstavi 

poslovanje na področju odlaganja odpadkov za pretekla leta. Pove, da  je bila bistvena sprememba 

za poslovanje uredba o termičnem obdelovanju odpadkov po sortiranju, ki je bila sprejeta v letu 

2016.  Po ločevanju odpadkov je potrebno cca. 53% odpadkov termično obdelati (sežgati). 

Navedeni ukrep je bil razlog za negativno poslovanje v obdobju od sprejetja uredbe. Drugi razlog je 
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povečanje količin odpadkov.  V nadaljevanju gospod Moškotevc podrobno predstavi elaborat 

ravnanja z odpadki. 

Predsednik komisije gospod Boris Kodrič odpre razpravo glede elaborata in pove, da je izvedel 

primerjavo cen storitev zbiranja in obdelave komunalnih odpadkov pri drugih izvajalcih te storitve 

in ugotovil, da smo z novo ceno v povprečju cen ostalih izvajalcev (JKP Konjice, Saubermacher, 

OKP Rogaška Slatina). Prav tako pove, da mora Komunala Slovenska Bistrica preveriti, koliko 

gospodinjstev nima urejenega zbiranja in odvoza komunalnih odpadkov. Opozori tudi na »črni« 

odvoz surovin iz zbirnega centra, ter nujnost doslednega preverjanja prinašalcev odpadkov na zbirni 

center. Prav tako je bil podan predlog, da se Komunala poveže z drugimi komunalnimi podjetji s 

ciljem izvedbe skupne sežigalnice na območju Slovenije, istočasno pa jo izrabijo za koriščenje 

toplote v namen ogrevanja. Govora je bilo tudi o spodbujanju občanov h kompostiranju bioloških 

odpadkov. 

Komisija sprejme sklep, da je elaborat primeren za obravnavo na  Občinskem svetu. 

 

 

 

Seja je bila končana ob 17:20 uri. 

 

 

 

Zapisal:  Predsednik Komisije za okolje in prostor: 

Vlado Podvršnik  Boris Kodrič 

 


